

## 开展创源之光的网络

Lantos:

受祝福的创源光之大师们，大家好，亲爱的创造艺术大师™们，受祝福的创源光之辐射灯塔们：在此星期天(注：也指阳光晴朗的日子)太阳闪耀着伟大灿烂光辉。在此受祝福阳光晴朗之日，视野被照亮了，道路看得极其清楚。在此光辉辐射之日，我们蒙受崭新形式的视力，即将降临的永恒之光世纪的结构视力，这是伟大创源之星形成的视力。

挚爱的大师们，我们将在世界各地建立创源光之星辰小室、永恒之光小屋。我们将活跃兴盛此伟大的光之网络，受祝福的伟大创源之星将遍及整个地球的陆地及水域。

地球上仍余留有过去世纪的残渣。这是过去的行动，过去的行为，过去的事件之残渣。甚至智性层面衍生的想法都被贮存在地球的土地里，但是这种记忆的极大部分已在创源之光里被活化、唤醒，所贮存的负面能量已大大地降低了，时间已经主导将之释放。

随着时间的推移，许多过去印记已然去除，这随着时间移转自然地发生了，然而，某些地区仍残留着过去根深蒂固的模式，这些地区可能是大动乱的地区或位置——大灾难所在之处、战争及不当行为所在之处。这些印记，或说行动的残渣，由生活在这些地区的个人承载着，而其能量的效力、生命之表达，皆受到残余记忆结构所影响着。

此势力的残渣可能是造成这些地区暴风雨、疾病传染，进步发展或遭受苦难之价值的原因。正是在残余力量和目前能量脉冲之间交互作用之价值，引起日常生活事件的构成。

受祝福的至高创源光之大师们，永恒之光珍贵的工具及技术存在的层面上有深远的影响。当一个人清理房屋时，他会扫地、拖地并用力擦洗表面的污垢。当他在房间里放置一个伟大创源金字塔，此人活跃兴盛在周围环境里沈睡的价值——此人唤醒了周遭环境中的创源之光的价值。

亲爱的各位，为了**净化与兴盛**在此珍贵**地球**上的每一个家园，我们不能以将工具一个个地放置的方式去想，如同早些时候，讯息是经由步行被传递——某人走乡过镇去递送消息给另一个人。

把知识带到世界的另一角落的伟大探险已设计出来，信息的传播是一个艰难的过程，需要很多时间。接下来有了无线电广播及电话，人可以直接拨打电话到另一国家，人也可以坐在家里和另一个在其它国家的人说话。

这个愈来愈容易、愈来愈有能力的过程随着时间发展。变革随着时间推移而到来。现在，卫星在天空被仔细定位以便传送信号；携带信息、知识到世界各地每个角落。人可以坐在山顶而接收来自城市友人的讯息。这，亲爱的各位，是一个信息的网络。

今天我们开创了一个**创源之光**的网络：一个架构网络工作，一个有能力在世界各地**兴盛永恒之光**光束的网络，如此这样所有皆受到**启迪**。珍贵的**网络架构**，**伟大创源之星**珍贵的结构之**活跃兴盛**，将会**活跃永恒之光**的**辐射光辉**，提供给在**地球**上每个地区的每一个人。此正浮现的**辐射光辉结构**是专为这**珍贵星球**的**创源之光**而有的形式。这是支持**永恒之光**世纪行动的形式。

从前步行携带着讯息的信差，作梦也想不到存在于今日的各种可能性。像这种情况，为所有存在转换的能力范围已超越梦想或想象。这只需要些微的敏锐洞察力去改变所有人的生命——仅仅些微。

**受祝福的创源光**之**大师们**，**创造艺术大师们**：我们将为众人**活跃兴盛****受祝福的伟大创源之星**。这就是开创**创源之光****受祝福的网络**。此网络将会由个别的**永恒之光****星辰小室**组成，一起形成**永恒之光**小屋。

十个**星辰小室**形成一个**永恒之光**小屋。**星辰小室**构成**挚爱的伟大创源之星**的形式和本质，这是一个**受祝福的创造形式**，以**永恒之光****辐射光束**架构网络的结构形式为**地球**浮现而出，支持着在**永恒之光**世纪中的**生命**及所有行动：一个**永恒之光**小屋包含十个**创源光**之**星辰小室**。

为**地球**构造这**受祝福之形式**的必要条件，是以**地球**人的思想及行动之残余物为基础。每一个都是受过去行动烙印记忆影响的鲜活贮藏器，透过**地球**的土地及水域贮存及排放。

这些**永恒之光小屋**必须根据过去和现在的人口来定位其所在地。一个由十个**星辰小室**组成的**光屋**可以放在土里或保留在**地球**的表面上。**地球**上每一百万人口应该有一个**光屋**，每一个都放置在人口普及地区。

这，**挚爱**的**创源光**之**大师们**，手头的任务是：建构一个有能力支持着新形式浮现的**受祝福创源光之网络**——**永恒之光**世纪的**伟大创源之星**。

为了此一**敬爱**的任务，我们将要求我们**挚爱**的**创源光**之**领导人**（注：**指琳达妈妈**）在每一个区域指派一位协调者。以此方式让**光屋**所在之处能对应该地的需要。一个区域、一个国家、土地和人民的可任命一个负责人。

**受祝福**的**创源光**之**大师们**，这是个伟大任务。每个**星辰小室**将会受**伟大创源之星**的**至高无上光**之能量的训练。

是的，亲爱的各位，今天我们开创了我们的**受祝福的创源之光**的网络，一个网络，一个架构网络工作，由**永恒之光**辐射**光束**形成的——**伟大创源之星**的**永恒之光**启迪**光束**。

无限祝福，亲爱的各位。

February 24, 2013

Master Lantos

## **Inaugurating a Network for the Light of Genesis**

Lantos:

Greetings Blessed Masters of the Light of Genesis, Dear Masters of the Art of Creating, Blessed Radiant Beacons of the Light of Genesis: the Sun shines with great brilliance on this Sun Day. On this blessed Sun Day, the Vision is Illumined. The path is seen with great clarity. On this day of radiance we receive the blessed Vision of the new form, the coming structure for the Era of Eternal Light. It is the Vision of the formation of the Great Star of Genesis.

Beloved Masters, we will establish Star Cells of the Light of Genesis, Chambers of Eternal Light, throughout the world. We will Enliven this great Network of Light, the blessed Great Star of Genesis, throughout the lands and the waters of Earth.

There is yet a residue of the past era remaining on Earth. It is a residue of past actions, past deeds, past events. Even thoughts generated on the mental plane are stored in the grounds of the Earth. But great amounts of this memory have been Enlivened, Awakened, in the Light of Genesis. The storage of negative energies has been greatly reduced. Time has directed this release.

With the passage of Time, many of the impressions of the past are shed. This occurs naturally over time, but certain areas retain the hardened patterns of the past. These may be areas or locations of greatest chaos—locations of disaster, locations of war and misconduct. These impressions, or residue of actions, are picked up by the individuals living in those areas. The forces of energy, the expressions of life, are influenced by the residual structure of memory.

This force of residue may be the cause for the creation of storms, the spread of disease; the general values of either progress or suffering for the area. It is the value of interaction between the residual force and the current impulses of energy which gives rise to the structuring of the day-to-day events of life.

Blessed Masters of the sublime Light of Genesis, the precious Tools and Techniques of Eternal Light have far-reaching effects on the layers of existence. When one cleans the house, one sweeps and mops and scrubs the surface level of dirt. When one places in the room a great Pyramid of Genesis, one Enlivens the sleeping values of the surroundings—one awakens the values of the Light of Genesis within that vicinity.

Dear Ones, for the Purification and Enlivenment of each home on this precious Earth we cannot think in terms of placing one-by-one Tools. Just as in the early days, a message was delivered by foot—one walked across the town to deliver the information to another.

Great expeditions were designed to bring knowledge to another region of the world. The spread of information was a difficult process, requiring much time. Then came the radio and the telephone, and one could place a call directly into the other country. One could sit in the home and speak to the person in the next country.

This process of greater ease, greater ability, develops with time. The change comes with time. Now, the satellites are carefully positioned in the skies in order to transmit the signals; carry the information, the knowledge, to all parts of the world. One may sit on the mountain top, and receive the message from the friend in the city. This, Dear Ones, is a network for information.

We are, today, inaugurating a Network for the Light of Genesis: a web-work, a network capable of Enlivening the Beams of Eternal Light throughout the world, such that all receive Illumination. The Enlivenment of the precious web-work, the precious structure of the Great Star of Genesis, will Enliven the Radiance of Eternal Light, making it available to every individual in every location on Earth. This Radiant Structure emerging is the form for the Light of Genesis for this Precious Planet. It is the form to support the activities of the Era of Eternal Light.

The messenger carrying the information on foot could not have dreamed of the possibilities which exist at the present. Like this, the scope of the transformation of ability for all existence is beyond the dreams or imagination. It only required the insight of a few to change the lives of all—only a few.

Blessed Masters of the Light of Genesis, Masters of the Art of Creating: we will Enliven the Blessed Great Star of Genesis for all. This is the inauguration of the Blessed Network for the Light of Genesis. This network will be formed by individual Star Cells of Eternal Light, together forming Chambers of Eternal Light.

Ten Stars Cells together form one Chamber of Eternal Light. Individual Star Cells are constructed in the form and nature of the Beloved Great Star of Genesis. It is a Blessed Form of Creation emerging for the Earth as the structure or web-work of Radiant Beams of Eternal Light, supporting Life and all actions in the Era of Eternal Light: one Chamber of Eternal Light consisting of ten Star Cells of the Light of Genesis.

The requirement for the structuring of this Blessed Form for Earth is based upon the residue of thoughts and actions of the population of Earth. Each individual is a vibrant receptacle influenced by the imprinted memories of the actions of the past, which are stored and emitted through the lands and waters of the earth.

These Chambers of Eternal Light must be positioned in locations based on past and present populations. A Chamber consisting of ten Star Cells may be placed in the ground

or may remain on the surface of Earth. There should be one Chamber for every one million population of Earth, each positioned in the ground in the general area of that population.

This, Beloved Masters of the Light of Genesis, is the task at hand: to construct a Blessed Network of the Light of Genesis capable of supporting the emergence of the new form—the Beloved Great Star of Genesis for the Era of Eternal Light.

For this Beloved task, we will ask our Beloved Director of the Light of Genesis to appoint coordinators for each region. In this way the positioning of the Blessed Chambers of Eternal Light will correspond to the need of the area. One may appoint a director for a region, for a country, and for a continent of land and people.

Blessed Masters of the Light of Genesis, the task is great. Each Star Cell will be trained with the Sublime energy of the Light of the Great Star of Genesis.

Yes, Dear Ones, today we inaugurate our Blessed Network of the Light of Genesis, a network, a web-work, formed by the Radiant Beams of Eternal Light—the Illumining Rays of Eternal Light of the Great Star of Genesis.

Many Blessings Dear Ones.